
Protokoll för Extra Årsstämma i  

Bäckvägens Andra Samfällighetsförening 2021-06-20 

 

Tid: Söndagen den 20/6 klockan 15.00 

Plats: Teams  

§1 Stämman öppnades av Styrelsens ordförande Ulf Neldefors 
 
§2 Val av mötesordförande  
-Till mötesordförande valdes styrelsens ordförande, Ulf Neldefors. 
 
§3 Val av mötessekreterare  
-Till mötessekreterare valdes styrelsens sekreterare, Emma Lindgren. 
 
§4 Val av 2 justeringsmän  
-Till justeringsmän valdes Annika Wennersten (111 B) och Linda Ranebro (93 C). 
 
§5 Stämmans behöriga utlysande godkändes 
 
§6 Godkännande av dagordningen  
-Dagordningen godkändes men med två tillägg.  
Under §9 omröstning av valberedning lades ytterligare två förslag till och  
Under §10 Övriga frågor lades en informationspunkt till; info om 
översvämningsproblematiken. 
 
§7 Upprop och fullmakter  
22 hushåll deltog antingen aktivt på mötet eller genom fullmakt.  
Dessa var 91 D, 93 C, 95 B och C, 97 B och C, 101 B och C, 103 A, B och D, 105 B och D, 
109 B och E, 111 A och B, 113 B och D, 115 A, B och F. 
 
§8 Ulf Neldefors omvaldes som ordförande för en period av ETT år, dvs till nästa 
årsmöte måste vi ha en annan kandidat till posten som ordförande. 
 
§9 Arrangerande av Valberedning 
Förslag 1 (Två grupper per år ansvarar för att utse en valberedningsrepresentant 
inom gruppen. Ansvaret rullar enligt bestämt schema mellan grupperna): 0 röster 
Förslag 2 (Styrelsen utser valberedning): 5 röster 
Förslag 3 Gruppcheferna är valberedning och nominering till styrelsen och andra 
poster sker efter höstens städdag): 12 röster 
Förslag 4 (Som tidigare, val av beredning sker på årsmötet): 4 röster 
 



Mötet beslutade, i enlighet med omröstningen, att gruppcheferna är valberedning 
och att nominering till lediga poster sker i samband med höstens städdag. 
 
§10 Övriga frågor 
- Gräsklippargruppen. Ytterligaren en person behövs för att sköta om våra grönytor. 
Ta kontakt med Anders Portinsson (103 D) om ni vill vara med.  
- Garageupprustning. Inför höstens städdag behöver samtliga hushåll se över skicket 
på sina garage för att dessa ska kunna rustas upp på bästa sätt. Finns det kunskap i 
samfälligheten kring denna upprustning så hör av er till styrelsen så kan vi skapa en 
grupp kring detta arbete.  
En enkät kommer ut från styrelsen för att samla i önskad information kring detta. 
- Information kring översvämmningsproblematiken.  
Mikael Ekelund informerade kort om den dialog som är igång kring vattenavrinningen 
i området. I gruppen sitter representanter från båda samfälligheterna, vägföreningen, 
55-plus föreningen på andra sidan vägen och kommunen. Ännu är inga beslut tagna 
men utredningar görs och det är en god dialog kring problematiken.  
 
§11 Meddelande om stämmoprotokoll  
-Stämmoprotokollet kommer att delges medlemmarna inom 14 dagar efter mötet, i 
ekonomibyggnaden samt på hemsidan. 
 
§12 Stämmans avslutande 
 
 
Vid protokollet 
 
 
__________________________ 
Emma Lindgren 
 
 
Protokollet justeras 
 
 
___________________________  ____________________________ 
Linda Ranebro   Annika Wennersten 


